
 
 

 
 
Referat styremøte i HedOpp FHK, møte 2/23  
  
Tid: Onsdag 26.april. Kl. 19.00-21.00  
Sted: Teams 

  
Innkalt: Arnfinn, Cato, Arne, Kai, Ingunn, Lars Perry og Dag Arne. 
Meldt forfall: Kai og Dag Arne. Ikke møtt: Arne 
  
Saksliste:  

8/23 Regnskap og medlemstall 
9/22 Oppfølgingssaker    
10/22 Dommerutvalget 
11/22 Status Dressurkurs og utdanning 2023 
12/22 Evaluering og gjennomgang av jaktprøvene vinter 2023 
13/22 Lavland 2023 
14/22 Sommersamling  
15/22 Apportprøve Malung 
16/23 Utstilling jakt og Fiskedagene 
17/23 Eventuelt  
  
Protokoll:  
  
8/23 Regnskap og Medlemstall  
Regnskapet viser bra overskudd hittil i år, store medlemsinntekter og lite utgifter 
Antall betalte medlemmer pt. 882, antall ubetalte krav 32 

 
9/23 Oppfølgingsaker 
 

• Treningsterreng 
o Søknad og prosessbeskrivelse er sendt til kommune, beitelag og fjellstyre på aktuelt 

område for et større treningsområde for inngjerding. Cato og Dag Arne holder 
kontakten med partene. 

o Det søkes også etter flere områder med mindre parker for lufting og dressur. 

 

• Fordeling arbeidsoppgaver 
o Årshjulet må fylles ut og følges opp av alle ansvarlige. Unngå og komme i tidsnød på 

arrangementer.   
 
  
10/23 Dommerutvalget 
 Det er tid for en HedOpp dommersamling og det må fastsettes tid og sted.  



Oversikt over aktive HedOpp dommere og hva skal til for å sikre nok dommere til våre  
 prøver. 

Tas på mail med Arne 
 
11/23 Dressurkurs og utdanning 2023 

Status utdanning nye fase 1 instruktører, og planlagte dressurkurs 2023 
 

Det er utdannet 5 nye fase 1 instruktører i vinter. Det tas sikte på å tilby også fase 2 
 kurs senere i år.  

Det er satt opp 4 dressurkurs hittil i år, og det jobbes med 2 kurs til før   
 sommerferien 

 
12/23 Status jaktprøver vinter 2023 

Oppsummering av vinterens jaktprøver,  
 
Espedalesprøven ble gjennomført med 92 deltagende hunder. Det var kaldt fra morgenen med 
strålende vær utover dagene 
 
Dovrefjellsprøven ble gjennomført med198 deltakende hunder. Prøvested og sekretariat var for første 
gang på Hagester Fjellstue, noe som var meget vellykket. 
 
Under Rolf Sevendals Minneløp kom det veldig mye snø i forkant og under prøven.  
 Forholdene ble meget vanskelig og lørdag og søndag måtte avlyses. 
 
På neste års prøver skal prøvens beste UK og AK hund kåres. 
 
 
13/23 Lavland 2023 

Status fra FKF, søknad, personer i lavlandskomiteen 

 
FKF har sendt søknad på utsetting av fugl på vegne av lavlandsklubbene for 2023. 

 Arnfinn går inn i lavlandsgruppa i FKF på vegne av HedOpp.   
 
14/23 Sommersamling  

Skal vi arrangere en sosial sommer samling for medlemmene? 
 

Det planlegges en familiedag på Skurven med grilling og sosial hygge. Det blir også 
 ulike aktiviteter med hund. Dato blir 10. Juni. Kai informere Kommunen. Vi må sørge 
 for varme griller og legge til rette for aktiviteter. Deltakere sørger selv for grillmat og 
 drikke 

 
15/23 Apportprøve Malung 

Hvem gjør hva? 
Utsettes til neste møte 

 
16/23 Utstilling jakt og Fiskedagene 

Personell, forberedelser, har vi nok folk? 
Utsettes til neste møte 

 
17/23 Eventuelt 
 
Introduksjonskurs Kick-Bike 



Det settes opp ett introduksjonskurs med Kick bike med Lene Boysen Hillestad, hvis det er nok 
 påmeldte. Dette følges opp med snørekjørekurs på ski til vinteren.  
 
 
Nordhue treningsterreng 

Det er kjørt inn flere gjerdestoper og gjerde for videre utskifting av gjerdet til   
Våren/sommeren. Det kalles inn til dugnad som fort snøen er borte. Cato holder dialog med 

 NVK Innlandet for å arrangere dugnad. 
 
Skilting av trenings terreng i Båren og Nordhue 

Skiltene som merker treningsterrengene både Båren og Norhue er svært gamle og  
 famlet. Det lages utkast til utseende og bestilles nye skilt i farger. Lars Perry bestiller skilt. 

 
 

Referent: Arnfinn 
 
Neste styremøte: 31.mai 


